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ΘΕΜΑ: «Πρωτοβουλίες για εκ νέου διάνοιξη του εμπορικού δρόμου 

Ελλάδας-Ρωσίας». 

Η πρόσφατη απόφαση της Ρωσίας για παράταση μέχρι το τέλος του 2021, 
του εμπάργκο στα οπωροκηπευτικά προϊόντα της ΕΕ, απογοητεύει τους 
Έλληνες παραγωγούς που έχουν ήδη πληγεί και από την πανδημία και 
ήλπιζαν στην επανέναρξη των εξαγωγών στη ρωσική αγορά. 
Επειδή έχουν συμπληρωθεί έξι χρόνια από την επιβολή κυρώσεων της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης στη Ρωσία και την απάντηση της Μόσχας με αντίμετρα, 
απαγορεύοντας τις εισαγωγές αγροτικών προϊόντων από την ΕΕ, 
Επειδή η Ελληνική παραγωγή δεν αναπλήρωσε σε σημαντικό βαθμό την 
απώλεια της ρωσικής αγοράς με την διείσδυση σε άλλες 
Επειδή η απαγόρευση έχει ήδη επιφέρει  την απώλεια εκατοντάδων 
εκατομμυρίων ευρώ για τις ελληνικές εξαγωγές προς την Ρωσία που 
σταμάτησαν. 
 
Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

 
-Έχει εκτιμηθεί από την Ελληνική Κυβέρνηση η συνολική ζημία για τις 
Ελληνικές επιχειρήσεις από το εμπάργο της Ε.Ε αλλά και τις αποφάσεις της 
Ρωσίας τα έξι (6) αυτά χρόνια; 
-Σε ποιες πρωτοβουλίες έχετε προβεί ή προτίθεστε να προβείτε για αμοιβαία 
άρση των κυρώσεων και των αντίμετρων για την επανέναρξη της ρωσικής 
αγοράς με προϊόντα της ΕΕ ή της Ελλάδας; 
 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
      

                                                         Βασίλης Κεγκέρογλου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

30/11/2020

Ώρα κατάθεσης:

10:00'




